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TARTALOI\’IJEGYZÉK

N a p I r e n d: Nieghozott döntések:

1.! Táry: Felgyő külterület 016W? I hrsz-ú ingatlan hasznosítási íigye

Előadó: ch. Farago I’éterjegző

A határozat tárya:
ii Felgyő külterütet 0160!]] hrsz—ú legelő műve/évi ágú ingatlan hasznosítására vonatkozó

palvazati felhívás jóváhagyása

3/2024. (1.11.) Kvt.sz. hat.

2.! Táry: dr. Zombori és Társa Bt. kérelme

Előadó: dr. Faragó Péter jegyző

A határozat tárya:
dr. Zombori és Társa Bt. székhelyváltozásra vonatkozó kérése

4/2024. (1.11.) Kvt.sZ.hftt.

3.! Táry: Kistérségi szélessávú internet hálózat (optikai hálózat) basznosítása

Előadó: dr. Faragó Péteijegyző

A határozat tárya:
Kistérségi szélessávú internet hálózat foptikai hálózat,) értékesítése,”és vagy hosszú távú bérleti
l?asznosítása

5/2024.(’I. 11.) Kvt.sz.hat.

4.! Táuy: Egyéb előterjesztések, bejelentések

Előadó: Horváth Lajos polgarmester

A határozat tárgya:

2021. évi fahmapi tájékoztató

6/2024. (1.11.) Kvt.sz.Iiat.

6/2024.(I.11.) Kvt.sz.hat.-ig
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HATÁRoZATOK LISTÁJA

+ 3/20244111.) Kvtnhat
A Felgyő külterület 0160/1 1 hrsz-ú legelő művelési ágú Ingatlan
hasznosítására vonatkozó pályázatijélhívásjóváhagyása

+ 4/2024.(L11.) Kvtahat.
dr. Zombori és Társa Bt. székhelyváltozásra vonatkozó kérése

+ 5/20244111.) Kvtszhat.
Kistérségi szélessávú Internet hálózat (optikai hálózat) értékesítése/és vagy
hosszú távú bérleti hasznosítása

+ 6/20244111) Kvtsz.hat.
2024. évifalunapi tájékoztató



Nem volt
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RENDELETEK LISTÁJA



JEGYZŐKÖNYV

Készült Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. január 11 -én megtartott
renftkíviili nyílt üléséről.

Az ülés helye: Felgyő Községi Önkormányzat tanácskozóterme

Jelen vannak:
Horváth Lajos polgármester
Szabóné Berkes Etelka alpolgármester
Bús Róbert képviselő
Forgó István képviselő
holló Lászlóné képviselő

Tanácskozási joal meje1ent:
Forgó István Geda-Halom Egyesület
L)r. Faragó Péter jegyző

Iazoltan távolmaradt:
Borsos Ibolya képviselő
Harangozóné Pálnok Orsolya képviselő

horváth Lajos po1ármester: : az ülést megnyitotta, megállapította, hogy a testület
határozatképes. a 7 Fő testületi tagból 5 Fő jelen van 2 Fő igazoltan van távol.

Szavazásra bocsátotta a napirendi pontokat. majd szavazás után megállapította, hogy a testület
egyhangúlag, határozathozatal nélkül elfogadta azt.

NAPIREND

Tárgy: Előadó:

1. Felgyő külterület 01 60/1 1 hrsz-ú ingatlan hasznosítása
cb. Faragó Péter jegy:ő

2. dr. Zombori és Társa Bt. kérelme
dr. Faragó Peterjegyzo

3. Kistérségi szélessávú internet hálózat (optikai hálózat) hasznosítása

dr. ‚jj Péter jegvő

4. Egyéb előterjesztések, bejelentések
Horvúth Lajos potgórmester
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1. Napirend

Tárv: Felgyő külterület 0160/11 hrsz-ú ingatlan hasznosítása
/A kérelem ajegvzőkönyv 1. sz. melléklete.!

Előadó: ch. Faragó Péter /egv:ő

dr. Faragó Péter jeyző: ismertetésre került a kérelem.

Annyit szeretnék elmondani a területről. hogy kh. 2 évvel ezelőtt döntött a testület a terület
értékesítéséről, Dohos Ferenc részére. Végig is vittük az eljárást, pályázati eljárás volt. de a
covid és a megváltozott gazdasági helyzet miatt nem köttetett meg az ügylet. A vas ára is olyan
mértékben emelkedett, hogy gazdaságtalan lett volna megvásárolni a területet, illetve a
fejlesztést létrehozni rajta. Most olyan döntést kellene a képviselő-testületnek meghoznia. hogy
jóváhagyja a testület a kérelemhen foglaltakat és kijelöli értékesítésre pályázat útján a
vonatkozó területet. Amikor ezt a döntést a testület meghozza értékbecslőt fogadunk fel. mert
3 hónapnál régebbi értékhecslés nem lehet. Az értékbecsiést a testület elé fogjuk hozni a
iályázati flhívással együtt. Ez után kell dönteni az értékesítési árról és a pályázati felhívásról.
Javaslom, hogy a testület jelölje ki és jelölje pályázati eljárás útján történő értékesítését a
területnek.

Horváth Lajos poIármester: a szegedi Út melletti területről van szó. Az állandó
foglalkoztatotti létszáma a Prot-Tom Kft-nél több mint 40 fő és még ehhez jön a kampány
időszakban 20-30 fő.
Korábban is jó döntés volt a terület értékesítése, remélhetőleg most is jó döntés lesz. Az adót
Fizetik, fejlesztenek is, tehát egy korrekt cégről van szó.

Kérdés, hozzászólás

Holló Lászlóné képviselő: mekkora területről van szó?

dr. Faragó Péter jevző: 4.9() ha legelő. Amikor csináltuk ezt az egészet. akkor I 5 ha vettünk
ki Ahel Pistitől. A földmérővel azt heszéltük akkor. hogy kivesszük a 15 ha-t. mert a P 10 ha
kellett a ProFi-Tom Kft-nek a terület közepén. mert itt van egy régészeti terület is. Ezt a területet
is kivettük Abel Pistitől és önálló helyrajzi számra került. A településtervezővel azt beszéltük
meg akkor, hogy ez a terület is legyen ugyanabba az övezetben. mint a tartalék terület. Most
jutottunk cl arra. hogy ezt a területet is szeretnék megvásárolni.

tlorváth Lajos polármester: helyzetbe kell hozni a területet és a banknál is meg kell, hogy
feleljen. A korábbi értékhecslés is elég magas volt. 12 MFt. Véleményem szerint ezt a 12 MFt
összeget kell megcélozni, de ennél drágábban szeretnénk értékesíteni.

Szavazásra bocsátotta a javaslatot. majd a képviselő-testület egyhangúlag. S igen szavazattal
elfogadta azt és kihirdette a határozatot:
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3/2024. (1.11.) Kit. sz. hat.

Táry: a Felgyő ki1terület f)160/I 1 hrsz-ú legelő művelési ágú ingatlan hasznosítására
vonatkozó pályázati fethívás jóváhagyása

hATÁROZAT

Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Felgyő. külterület 0160/T I
hrsz-ű ingatlan éiíékesítésére vonatkozó pályázati felhívást.

Felelős: horváth Lajos polgármester
határidő: folyamatos

A határozatról értesítést kapnak:
1 ./ Képviselő-testület
2.! Horváth Laj os polgármester
3.! Irattár

2. Napirend

Táry: dr. Zombori és Társa Bt. kérelme

Előadó: d. Faragó Péter jegyző

dr. Faraó Péter jeyző: a cioktornő személyesen felkeresett bennünket, hogy a fetadatetlátási
szerződés bevezető részében. ahol megnevezzük a szerződő feleket, valamint a székhelyét ís
tartalmazza meg szeretné változtatni. A doktornő kéri a testületet. hogy járuljon hozzá. hogy a
székhely 6640 Csongrád, Bethien Gábor u 33 lehessen. Azért [enne erre szüksége, mert
pályázatot szeretne a felgyői ingatlanra benyújtani. de gazdasági társaság nem lehet oda
bejegyezve székhelyként se és telephelyként sem. Negatív hatással ránk nincsjavastom a kérés
támogatását.

Kérdés, hozzászólás Nem volt.

Horváth Íajos po1ármester: szavazásra bocsátotta a javaslatot. majd a képviselő-testület
egyhangúlag. S igen szavazattal elfogadta azt és kihirdette a határozatot:

4/2024. (1.11.) Kvt. sz. hat.

Tárv: dr. Zombori és Társa Bt. székhely változásra vonatkozó kérése
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hATÁROZAT

Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a dr. Zombori és Társa Bt.
székhelyváltozásra vonatkozó kérését.

Felelős: dr. Faragó Péter jegyző
Határidő: folyamatos

A határozatról értesítést kapnak:
I ./ Képviselő-testület
2.! Horváth Laj OS polgármester
3.! dr. Faragó Péter jegyző
4.! Irattár

3. Napirend

Táry: Kistérségi szélessávú internet hálózat (optikai hálózat) hasznosítása

Előadó: 1r. Faragó Péter /egvő

dr. Faraó Péter jeyző: a településnek van egy kistérségi optikai hálózata. amiben 12
településsel vagyunk közösen tulajdonosok. Ezzel kapcsolatosan folyamatosan ment a herce
hurca. Először a Vidékháló hérelte, majd az csődbe ment. Utána az Optikon. majd most
legutóbb az OPCNetworks bérli. Polgármester Úr ezzel kapcsolatosan már többször tárgyalt ez
ügyben Szentesen a tulajdonos önkormányzatok polgármestereivet. Az első körben az a döntés
született. hogy Szentes koordinálásával hasznosítási eljárás induljon. Ennek az első köre
eredményes volt, de a polgármesterek eredménytelennek nyilvánították az egész eljárást, mert
elenyésző volt a bevétel lehetősége és nem látták biztosítottnak, hogy a szolgáltatás változatlan
formában tovább működjön ebben a térségben. Központi kérdés. hogy legyen káheltv. Ujabb
egyeztetés történt a polgármesterek között és abban maradtak, hogy újabb ismételt eljárást
fognak indítani. Abban maradtak a vezetők, hogy a pályázatot közvetlenül küldik meg Országos
kommunikációs cégeknek és Országos médiában is jelenjen meg az értékesítési szándékot. Ez
az eljárás eredményes volt. 3 érvényes ajánlat érkezett a közös felhívásra. Megjelötésre került
a bérlet is és az értékesítés is, egyértelműen az OPCNetworks adta a legnagyobb ajánlatot,
megjelölte azt is, hogy hogyan kívánja a vételárat megfizetni. Amennyiben lebontásra kerül a
tulajdoni hányadra. akkor Felgvő esetében 6.8 %—os tulajdon része van. elég jelentős
értékesítési árbevétel. Az is kiszámotásra került. hogy hérletdíj bruttó összege és a vételár bruttó
összege hogyan viszonyul egymáshoz. Ez 9 és félév megtérülési időszakot jelent, mire nullára
kifut a bérleti díj. A 9 és fél évig szedjük be a bérleti díjat. akkor kapjuk meg azt a pénzt. amit
most értékesítésnél reatizálunk. Itt fontos. hogy ingatlannál is vannak ennél jobb mutatók. de
ezt túlnyomó többségében műszaki- technikai eszközből áll és kábethől. lírre vélhetően
költenünk is kellene. Ez a megtérülési mutató még húzódik is. Ezek a feltételek amiket a nyertes
pályázó vállal a többi önkormányzatnak is tetszik. A tagönkormánvzatok 1 00 %-a azon az
állásponton van, hogy ezen vételárért érdemes és vélhetően szükségszerű értékesíteni a cégnek
a tulajdoni hánvadot. Nem értünk hozzá és nem tudjuk pótolni, illetőleg javítgatni a hálózatot.
Ezért javasolnánk. hogy a képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert arra, hogy a
tulajdonközösséghen azt a döntést segítse elő. vagy képviselje. hogy a pályázatában a
meghatározott feltételek mellet Felgyő értékesíteni kívánja a tulajdonrészét. de csak akkor. ha
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a többi település is értékesíteni kívánja a tulajdonrészét. Holnap lesz a tagönkormányzatoknak
egy tárgyalása ez ügyben. Javaslom. hog a polgármester óv Úgy mehessen oda. hogy
elmondhassa. hogy a testület az eladást támogatja. Teljesen szabálos. normálts eljárásról van
szó, ezért is látszik, hogy a kolléganő ezt az ajánlatot érvényesnek deflniálta. Javaslom hogy
ezt a döntést hozza meg a testület.
horváth tajos po1ármester: ezt tudvalévó. hogy 5 évig cl fog húzódni az értékesítés.
Tulajdonjog fenntartással fogjuk eladni. Lehetséges, hogy lenne ennél jobb változat is. Látszik
a táhiázatból mekkora eltérések vannak az ajánlatokban. Holnap tárgyatunk a többi
polgármesterrel ebben az ügyben az adásvételről.

dr. Faragó Péter jeyző: Felgyő 6.8 % a tutajdonrész.

Kérdés, hozzászólás Nem volt.

Horváth Lalos polármester: szavazásra bocsátotta a javaslatot, majd a képviselő-testület
egyhangúlag. 5 igen szavazattal elfogadta azt és kihirdette a határozatot:

5/2024. (1.11.) Kvt. sz. hat.

Táry: kistérségi szélessávú internet hálózat (optikai hálózat) értékesítése/és vagy hosszú távú
bérleti hasznosítása

HATÁROZAT

Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármester, hogy a
kistérségi szélessávú internet hálózat értékesítését támogassa, és annak eredményéről
táj ékoztassa a testületet a következő ülésen.

Felelős: Horváth Laj os polgármester
Határidő: folyamatos

A határozatról értesítést kapnak:
1 ./ Képviselő-testület
2.! Horváth Lajos polgármester
3.! Irattár

4. Napirend

Tárgy: Egyéb előterjesztések, bejelentések

Előadó: Hon’cth Lajos po/gci1Jzeste1’



10

horváth Lajos polárrnester: a íalunapra már elő kell készülni. Egy előzetes megbeszélésen
egy vállalkozó tett egy fetajánlást. Egy színvonalas falLtnapot kell csinálnunk. A civil
szervezeteket 2024-ben is támogatni kívánjuk úgy. mint eddig is. de ez csak a költségvetés
elfogadása után lesz. Most még piaci ár alatt le tudunk csapni színvonalas előadókra.

Kérdés, hozzászólás Nem volt.

horváth Lajos polárrnester: szavazásra bocsátotta a javaslatot. majd a képviselő-testület
egyhangúlag. S Igen szavazattal elfogadta azt és kihirdette a határozatot:

6/2024. (Iii.) Kvt. sz. hat.

Táry: 2024. évi falunapi tájékoztató

HATÁROZAT

Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul vette a 2024. évi falunappal
kapcsolatos polgármesteri tájékoztatót.

Felelős: Horváth Lajos polgármester
Határidő: folyamatos

A határozatról értesítést kapnak:
1 ./ Képviselő-testület
2.! Horváth Lajos polgármester
3.! Irattár

horváth Lajos po1ármester: 13 óra 15 perckor befejezettnek nyilvánította a níh képviselő
testületi ülést.

I Iováth haj os
polgármester

Dr. Faragó Péter
jegyző


